
Dagsorden: 

Bestyrelsesmøde 

Afbud: Kasper, Hanne og Linda  

Til stede: Anders, Patrick, Lone, Kirsten, Christina, 

Christina, Anne, Signe, Helene 

Dato og tid: 01-06-2023 kl. 19.00-21.30       

Sted: Gården 

Mødeleder: Patrick 

Referent: Signe 

 

 Emne 

 

Punkt 

type1 

Tid og 

ansvarlig 

Mål/formål Referat 

1  Godkendelse af referat 

fra sidst 

 

B 19:05-19:10 Er der kommentarer til referatet fra sidst, må I meget 

gerne kontakte Anne FØR dette bestyrelsesmøde, så vi 

kan afsætte tid til det. 

Er der ingen kommentarer, godkendes referatet formelt. 

 

Der er ingen kommentar.  

 

2 Status på nybyggeri O 19:10-19:30 

Anne 

Orientering fra præsentation på BFU samt tidslinje 

Info til medarbejdere og forældre 

Anne har været på BFU og præsentere vores 

nybyggeri.   

Der er ikke plads til dyr, men politikerne synes det 

er spændende med dyr på vores matrikler.  

Patrick og Anne har lavet en tidslinje i en flyers, der 

kan gives til forældrene i fremtiden.  

Evt. forældrebestyrelse til stede på forældremøder 

Formålet er at give forældrene et overblik.  

Vi ønsker en større grafisk facilitering af en tidslinje 

og til at have hængende i vores afdelinger.  

Midlerne er frigivet og der er givet grønt lys for 

byggeriet på Brønsgård.  

 
1 O: orientering; D: drøftelse; B: beslutning 



Renovering af Klokkekilde og Lindbjerg- Anne 

informerer, når hun ved mere.  

Legeplads er bestilt til Gården og kommer til 

efteråret- vi er i gang med at søge byggetilladelse. 

Dette skal kommunikeres ud til forældrene-

medarbejderne må gerne fortælle det. Det skal 

samtidig meldes ud på Aula.   

 

 

 

 

 

 

3 Årshjul generelt O/D 19:30-19:45 

Anne 

Årshjul for arrangementer i Spilophuset 

Årshjul for samarbejdet mellem skole/SFO og Brønsgård 

Børnenes gang i Spilophuset 

Mangler vi andet? 

Vi laver årshjul for kommende arrangementer, for 

at der ikke sker overlap. Vi koordinerer med 

skolen. Dette skal være tilgængeligt for både 

forældre og medarbejdere.  

Der bliver lavet et fælles aftenarrangement med 

skolen, både for medarbejdere og forældre hver 

for sig.  

Der vil også blive et fælles arrangement for alle 

kommunens forældre og medarbejdere til 

efteråret.  

HerningModel-skole- der undersøges om 

Brønsgård kan komme med skolen i dette.  

 

 

4 Referat fra samrådsmøde O/D 19:45-19:55 

Patrick 

  

 

Kristian og Patrick deltog i samrådsmøde.  

- Her blev fortalt om regnskaber og 

besparelser- hvorfor og hvordan man kan 

lave besparelserne.  

- Rekruttering- fokus på fremtiden og hvor 

mange der mangles i fremtiden.  



 

5 Ferieafvikling O/D 19:55-20:05 

Anne 

Opsamling på mail sendt ud til forældrene 

Brønsgård-børn i uge 29-30 

Forældre har modtaget mailen om timeforbrug i 

påskeferien. Vi har fået flere positive 

tilbagemeldinger, og en mor har bedt om den kan 

blive hængt op.  

Det aftales, at der sendes en mail ud vedr. 

sommerferien også: Husk hvis I har en ændring så 

må man meget gerne melde tilbage.  

 

Brønsgård børn bliver på Brønsgård- man kan evt. 

ringe til forældrene eller lave et teams møde.  

6 Personalesituation O 20:05-20:30 

Anne 

 Anne er på brønsgård, samt der er givet timer til to 

ansatte.  

Vi følger som ledelse dem der er sygemeldte tæt 

og er i løbende dialog med dem.   

Vi forsøger styrke vores ansættelser og 

imødekommer ønsker.  

Kan man have hjemmearbejdsdage i forhold til 

forberedelse? – hvordan fastholder vi i fremtiden.  

7 Opsamling på 

forældremøder 
O/D 20:39-20:55 

Alle 

 Generelt har der været positive tilbagemeldinger 

på forældremøderne.   

De ting der har været kritik af, har vi taget til 

efterretning og kigger indad for at se hvad vi kan 

bedre.  

Ledelse til stede, de steder hvor der er 

forældremøder.  

Referat fra forældremøde efterfølgende.  

 



8 Fælles forældremøde og 

valg til bestyrelsen 
D/B 20:55-21:05 HUSK billeder af nuværende bestyrelsesmedlemmer Fælles forældremøde – evt. med indslag vedr. AKT, 

pædagogiske læreplaner, socialrådgiver og 

pædagogisk vejleder. Hvorfor er det vi gøre som vi 

gør også i forhold til det aldersintegreret kontra 

aldersopdelt.  

Dialogspørgsmål til forældrene i grupper, udfra de 

temaer der er valgt.  

 

Dato: torsdag d. 21. september 19.00-21.00, 

kultursalen. 

På valg: Kirsten, Anders, Patrick.  

 

9 Evt. D 21:05-21:30   

10 PUNKTER TIL KOMMENDE 

MØDER 

D   Førstkommende møde: 

Personalesituation/Rekruttering (som et helt 

punkt) 

Billeder af og evt. nyhedsbrev fra 

bestyrelsesmedlemmer 

Overgange vedr. sommerferie- skal vi blive ved 

med at børnene bliver på Brønsgård.  

 

Løbende punkter: 

Referater fra bestyrelsesmøder  

Punkter der skal på i fremtiden 

Ekstraordinært fra afdelingerne 

Pædagogisk fokus / tiltag 

 Udkast til børne unge 

politikken.  

   Høringssvar 22/6-2023 

Anne laver et udkast, som bliver sendt ud til 

resten af bestyrelsen.  



 Flyers vedr. 

forældrebestyrelse.  

   Kirsten og Anders laver et udkast.  

 Hjemmesiden    Hvem kan hjælpe med at kvalificere denne?  

Christinas søster, kan måske tage et kig på 

hjemmesiden og hjælpe.  

Slogan for nybyggerierne på hjemmesiden. 

     Hyppigere møder af kortere sekvenser? Kan dette 

være et emne?  

Beslutningen skal tages af den nye bestyrelse.  

     Nyt bestyrelsesmøde d. 17/8-2023 på Lindbjerg.  

 


